
Protokół nr XX/2012 

z przebiegu obrad XX Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu 28 lutego 2012r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 14 radnych. Nieobecny radny Ryszard 

Eret. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski    Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk   Skarbnik Gminy     

3. Alicja Antkiewicz   Radca Prawny UG 

4. Ireneusz Solecki   Inspektor UG 

5. Bogusława Tulimowska   Kierownik Referatu UG 

6. Jerzy Kwaśny    Kierownik Referatu UG 

7. Aldona Robowska   Kierownik OPS  

8. Alicja Kwiatkowka – Bąk   Inspektor UG 

9. Joanna Nestorowicz   Inspektor UG 

10. Marek Czapliński   Dyrektor Biura Planowania Przetrzennego 

11. Roman Sikora    Radny Powiatu 

12.Agnieszka Jurkowska  Sołtys 

13. ElŜbieta Patek    Sołtys 

14. Wanda Rogielska    Sołtys 

15. Henryk Gawron   Sołtys 

16. Aniela Nesterowicz   Sołtys 

17. Zbigniew Zaroda    Sołtys 

18.Wiesław Hajnas   Sołtys 

19.ElŜbieta BoŜyk   Sołtys 

20.Edyta Zajkowska   Sołtys 

21. Oleg Sanocki   Red. Wiadomości Gubińskich 

 

Stan Rady Gminy to 15stu radnych, obecnych 14 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 



 
Do punktu 1: 
 
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XX Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył XX Sesję Rady Gminy o 11.05. 

Stan Radnych 15 obecnych 14. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania 

wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Przewodniczący Rady Gminy przywitał radnych,  

pracowników Urzędu i zaproszonych gości. Poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana. Radny Wojciech Dębski zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad 

punktu dotyczącego rozpatrzenia i przyjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr III/6/2006 Rady 

Gminy Gubin z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie diet radnych Rady Gminy oraz punktu 

dotyczącego rozpatrzenia i przyjęcia projektu uchwały w sprawie wyraŜenia/nie wyraŜenia 

zgody na przeznaczenie do sprzedaŜy lokalu mieszkalnego połoŜonego w Strzegowie Nr  

82/1.Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod głosowanie i wniosek 

został przegłosowany przez radnych 14 za, tj. jednogłośnie. Punkty te został skreślony z 

porządku obrad. 

 

Do punktu 2: 

Przedstawienie i wyraŜenie opinii na temat porozumienia dotyczącego kontynuacji prac 

związanych z opracowaniem zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Gubin i miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Gubin w obrębach BieŜyce, śenichów, Pleśno i 

Dobrzyń. 

Porozumienie przedstawił  Marek Czapliński.  

Marek Czapliński – porozumienie dotyczy uchwał z 2007 i 2008r. mówiące o wprowadzeniu 

do studium czterech farm wiatrowych. Aby umoŜliwić inwestorowi kontynuację prac nad 

planem farm wiatrowych w rejonie śenichów, BieŜyce, Pleśno i Dobrzyń do Studium muszą  

zostać naniesione wszystkie złoŜa. Zawieszając prace nad pozostałymi farmami moglibyśmy 

dokończyć Studium i wyłoŜyć do publicznego wglądu. 

Następnie kontynuowane byłyby prace planistyczne miejscowego planu dla tej jednej farmy 

wiatrowej, i to miałoby szanse zakończenia. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – sprawa zachodnia farm wiatrowych na złoŜa stała się 

powodem zakwestionowania Studium Gminy przez Wojewodę i Marszałka Województwa.  

Po decyzji Wojewody złoŜyliśmy odwołanie do Ministerstwa Infrastruktury, które uzgodniło               



z Gminą projekt Studium w zakresie zadań rządowych powodując uniewaŜnienie decyzji 

Wojewody. Natomiast na decyzję Marszałka Województwa odwołaliśmy się do SKO, które 

przyznało rację Gminie. W związku z tym moŜemy traktować Studium jako uzgodnione. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zarządził głosowanie nad porozumieniem w celu 

wyraŜenia opinii co do Porozumienia w/w sprawie. 

Porozumienie zostało przegłosowane 13za, przy 1- dnym wstrzymującym. 

 

Do punktu 3: 

Odpowiedzi na interpelację i zapytania radnych. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski -  interpelacja radnego Stanisława Fudymy dotycząca 

świetlicy i boiska, informuję, iŜ wielokrotnie zwracaliśmy się do firmy z pismem, i 

otrzymaliśmy odpowiedź o wykonaniu pracy za środki pienięŜne wykonawcy. Interpelacja 

radnego Krzysztofa Irisika dotycząca palenia gałęzi w miejscowości Czarnowice, gałęzie te 

zostały uprzątnięte, druga interpretacja dotyczyła przeczyszczenie przepustów i naprawy 

dróg, ze względu na to, iŜ jest mokro zostanie to wykonane w terminie późniejszym. 

Kierownik Referatu UG Jerzy Kwaśny – na ostatniej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 28 

lutego 2012r. wpłynęły następujące interpelację; od radnego Edwarda Szafrańskiego  

dotycząca naprawy odcinka drogi w Wałowicach, informuję, Ŝe będzie naprawiona w 

terminie wiosennym. Następna interpelacja dotyczyła obcięcie gałęzi lip w Drzeńsku 

Wielkim, informuję, Ŝe interpelacja została przesłana do Zarządu Dróg Powiatowych, sprawa 

jest w toku. Kolejna interpelacja dotycząca umieszczenia lampy, uwaŜam, Ŝe jest ona zbędna.  

Interpelacja od radnego Krzysztofa Irisika, radnego Daniela Zołoteńki, obie interpelacje 

dotyczyły naprawy dróg, informuję, Ŝe zostaną naprawione w terminie późniejszym w 

zaleŜności od warunków atmosferycznych. Interpelacja radnego Stanisława Fudymy 

dotycząca bramki na boisku, informuję, Ŝe bramka została zamówiona i będzie wstawiona 

około 15 marca. Interpelacja radnej Anny Durawy dotycząca naprawy drogi wewnętrznej, 

która zostanie naprawiona w terminie późniejszym, oraz interpelacja dotycząca naprawy drogi 

wojewódzkiej, wystosowaliśmy pismo do zarządu dróg Wojewódzkich i nie otrzymaliśmy 

jeszcze odpowiedzi. Interpelacja radnego Remigiusza Darmacha dotycząca zakupu pieca na 

świetlice wiejska w Stargardzie, informuję, Ŝe piec CO został zakupiony, oraz druga 

interpelacja dotycząca naprawy drogi, informuję, iŜ z braku środków w tym roku nie zostanie 

naprawiona. Interpelacja Przewodniczącego Rady Zbigniewa Zygadło dotycząca uprzątnięcia 

nieczystości z przystanków autobusowych, informuję, Ŝe przystanki zostały wyczyszczone. 



  

Do punktu 4: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Stanisław Fudyma złoŜył dwie interpelację. 

a) W imieniu mieszkańców Sękowic, w szczególności rodzin, Pawelec, Kuropatwa, Taranek, 

którzy mieszkają przy gminnej drodze nieutwardzonej wnoszę o pilną potrzebę utwardzenia 

tej drogi tłuczniem. Droga ta jest w bardzo złym stanie, jest nieprzejezdna, występują na niej 

rozlewiska wód co utrudnia poruszanie się zarówno pojazdami jak i pieszo. 

b) w imieniu rodzin mieszkających przy bocznych drogach w Gubinku a dotyczy to 

kilkunastu rodzin, proszę o miejscowe utwardzenie tłuczniem ubytków w tych drogach, które 

stanowią utrudnienia w komunikacji samochodowej. 

Z uwagi na waŜność spraw uciąŜliwych dla moich wyborców proszę Pana Wójta o wydanie 

decyzji w celu realizacji mojej interpelacji. 

Radny Daniel Zołoteńko złoŜył jedną interpelację. 

a) w związku ze spotkaniem, które odbyło się w sprawie szamb ekologicznych, proszę Pana 

Wójta o wyraŜenia stanowiska w tej sprawie poniewaŜ są osoby bezpośrednio zainteresowane 

szambami ekologicznymi. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – uwaŜam, Ŝe powinniśmy kanalizować całe miejscowości. 

Radny Krzysztof Irisik złoŜył jedną interpelację. 

a) w miejscowości Czarnowice znajduje się suche drzewo które w kaŜdym momencie moŜe 

przewrócić się na znajdujący się tam transformator, gałęzie tego drzewa dotykają drutów 

wysokiego napięcia, zwracam się z prośba o usunięcie drzewa lub tez ścięcie go w taki 

sposób aby nie zagraŜało bezpieczeństwu mieszkańcom. 

Radna Mirosława Strzelbicka złoŜyła jedną interpelację. 

a) na wniosek mieszkanki Stargardu Gubińskiego Anny Mieszkało zwracam się z prośbą o 

wytyczenie spornych granic działek o nr 119/2, 124, 125 i dróg o nr 189, 129. Jest to zgodne z 

ustawą z dn. 17.05.1989r. art. 29 do 35 Prawo Geodezyjne i Kartograficzne. Wniosek ten 

motywuję utrudnieniami dojazdów do posesji nr 21 do 25. 

Radny Leszek Tomaszewicz  złoŜył pięć interpelacji. 

a) proszę o dowiezienie szlaki (tłucznia) do miejscowości Pole i Grochów. 

b) od kiedy będą lekarze w Ośrodku Zdrowia, z rozmowy z Panem Wójtem wynikało, Ŝe 

lekarze będą przyjmować od 10 lub 15 lutego, niestety do dnia dzisiejszego jeszcze ich nie 

ma. 



c) prawdopodobnie została zakończona kontrola w Zakładzie Usług komunalnych w 

Polanowicach przez biegłego rewidenta, czy zostały wykryte nieprawidłowości i ile 

kosztowała kontrola przeprowadzona przez rewidenta. 

d) jeszcze nie do kaŜdej miejscowości dotarli inkasenci, czy będą pobierać opłatę za wodę, 

czy mieszkańcy będą musieli wpłacać w kasie Urzędu Gminy. 

e) czy jest moŜliwość naprawienia pobocza drogi w miejscowości BieŜyce poniewaŜ utrudnia 

to wyjazd z Gubina przez ta miejscowość. 

Do punktu 5: 

Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – w okresie międzysesyjnym uczestniczyłem w Sesji Rady 

Miasta oraz w rozmowach o restrukturyzacji szkolnictwa, w tej sprawie odbywałem rozmowy 

w szkołach. Odbyłem spotkanie w Zielonej Górze w sprawie gospodarki odpadami, zmienia 

się ustawa o gospodarowaniu tymi odpadami. Uczestniczyłem w Komisji Oświaty oraz 

Komisji Planu i BudŜetu Rady Gminy, jak i równieŜ odbyłem rozmowy z Kierownikiem 

Urzędu Pracy w sprawie zatrudnienia osób bezrobotnych. 

 

Do punktu 6: 

Przedstawienie planu naborów wniosków do programów na 2012r. 

Joanna Nesterowicz przedstawiła plan naboru wniosków do programu na 2012r.. 

Plan naborów stanowi załącznik do protokołu. 

   

Do punktu 7: 

Rozpatrzenie i przyjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

porządkowego korzystania z Kompleksu Sportowego „Orlik 2012”. 

Joanna Nesterowicz przedstawiła i odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty 14za, tj. jednogłośnie.  

Do punktu 8: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr III/6/2006 Rady 

Gminy Gubin z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie ustalenia diet radnych Rady 

Gminy. 



Punk został skreślony z porządku obrad. 

 

Do punktu 9 : 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia/nie wyraŜenia zgody na 

przeznaczenie do sprzedaŜy lokalu mieszkalnego połoŜonego w Strzegowie                             

Nr 82/1. 

Punkt skreślony z porządku obrad. 

 

Do punktu 10: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Powiatu 

Krośnieńskiego do Prezesa Rady Ministrów RP o opracowanie rządowego programu 

systematycznego pogłębiania koryta rzeki Nysy ŁuŜyckiej. 

Projekt uchwały przedstawił i odczytał Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęta 14za, tj. jednogłośnie. 

 

Do punktu 11: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Gminy Gubin do reprezentowania Gminy Gubin w zgromadzeniu Międzygminnego 

Związku Gospodarki odpadami Komunalnymi „Odra- Nysa- Bóbr”. 

Projekt uchwały przedstawił i odczytał Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło. 

Radni zaproponowali na kandydata radnego Stefana Turowskiego. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty 12 za, przy 2-wóch wstrzymującym. 

Do punktu 12: 

Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 

2012r. 

Projekt uchwały przedstawiła i odczytała Skarbnik Gminy Anna Kowaluk. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty 14za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu: 13 



Przyjęcie protokołu z odbycia XVIII Sesji Rady Gminy i XIX nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy. 

Radny Senior Stefan Turowski złoŜył wniosek o przyjecie protokołu z odbycia XVIII Sesji 

Rady Gminy i protokołu  XIX z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy  bez odczytywania.  

Protokół z XVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 14 głosami za, tj. jednogłośnie. 

Protokół z XIX nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy został przyjęty 14 głosami za, tj. 

jednogłośnie. 

Do punktu: 14 

 Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Pole Wiesław Hajnas złoŜył wniosek. 

a) proszę o ustanowienie jednej lampy na palcu zabaw w miejscowości Pole. 

b) proszę o naprawienie wejścia do Ośrodka Zdrowia w Polu, odpada tynk. 

Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska  złoŜyła wniosek. 

a) proszę o zaapelowanie do Powiatu o naprawę dróg powiatowych a między innymi wyjazd  

z miejscowości Grabice w stronę Jazowa, oraz z miejscowości Luboszyce w stronę Kozowa, 

dalej w stronę Chęcin. Jest sporo mieszkańców którzy tą droga dojeŜdŜają do pracy. 

Oczywiści drogi gminne w Sołectwie teŜ są w złym stanie. 

b) w Sołectwie nie pali się 6 lamp, prawdopodobnie przepaliły się Ŝarówki. 

Sołtys wsi Jazów Wanda Rogielska złoŜyła wniosek.   

a) proszę o naprawę drogi w Jazowie, droga jest w fatalnym stanie, . 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – przedstawił informację od Zarządu Powiatu w 

sprawie likwidacji szpitala w Gubinie, zarazem informując o tym , iŜ Rada Gminy Gubin 

dostała tylko pismo do wiadomości. Poinformował takŜe radnych o spotkaniu polsko – 

niemieckie które odbędzie się dnia 10 marca 2012r. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – poinformował radnych o piśmie które wpłynęło od 

Burmistrza miasta Gubin w sprawie wyraŜenia swojego stanowiska o odłączenia się od 

powiatu krośnieńskiego. W związku z tym, iŜ swoje stanowisko w tej sprawie przedstawił na 

Sesji rady Miasta, informując zarazem, iŜ jest przeciwny takiej decyzji. 

Radni poparli stanowisko Wójta Gminy aprobatą. 

 

Do punktu 15: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 



Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył obrady Sesji o godzinie 12.30. 

AN 

Protokołujący                                  Przewodniczący 

 


